
 

 

 

 

Notulen voorjaarsvergadering van de Beheereenheid Stroomgebied de Aa, op donderdag 4 juni 2015 

om 20.00 uur in het clubhuis van HSV  Veghel. 

Aanwezige bestuursleden: J. Spierings  (voorzitter), T. Broeren (penningsmeester), N. Waasdorp 

(bestuurslid) en P. Otte (bestuurslid). P. Manders (secretaris) was verhinderd wegens ziekte. 

Aanwezig (J. spierings graag invullen, die heeft presentielijst. 

1. Opening en vaststellen definitieve agenda. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom 

 

2. Notulen 6 november 2014. 

De notulen worden vastgesteld zonder op of aanmerkingen. 

 

3.  Mededelingen. 

HSV de Bergen uit Rosmalen stopt per 31-12-2015. De vereniging wordt opgeheven. 

Wij kunnen een cursus “Beter besturen” volgen, welke door sportvisserij Nederland wordt 

georganiseerd. De cursus wordt op locatie gegeven, bijv. clubhuis Veghel.  De Beheereenheid 

verzorgt de dag en de kosten worden door de Beheereenheid betaald.  Er kunnen 5 á 6 

verenigingen per cursus deelnemen. 

Wie mee wil doen graag opgeven aan de secretaris.  

 

4.  HSV Dobbertje Onder.St. Michielsgestel. 

De HSV heeft verzoek tot toetreding ingediend. De vereniging telt ca. 475 leden. 

De vergadering is unaniem voor toetreding per 1-1-2016. 

 

5. VBC. 

Op de VBC vergadering van 30 juni staat het onderwerp het uitzetten van Winde op de 

agenda. 

In alle plannen zoals b.v. het Masterplan Veghel als het Dynamisch beekdal staat de Winde 

als doelvis. Onderzoek van de beperken uitzetting moet aantonen of o.a. Aalscholver hier 

geen slachting onder aan richt. 

Het onderzoek naar een beperkte uitzetting in verband met de hoeveelheid waterplanten bij 

de rioolzuivering van Heeswijk-Dinther van Graskarper is helaas afgeblazen. Een afvissing gaf 

aan dat er zich al een aantal  graskarpers in de ringsloot bevond.  Deze vermoedelijk door 

leden van HSV Vorstenbosch zijn uitgezet wat door het bestuur ernstig betreurt wordt. 

Overleg met het Waterschap Aa & Maas moet aangeven welke maatregelen genomen gaan 

worden waardoor de hoeveelheid sterk verminderd. HSV Deurne gaf aan dat zij interesse 

hebben in de graskarper.  

 



6. Rondvraag 

In de komende tij zal een bestuurs excursie plaatsvinden naar o.a. Zandvang en maaibeleid in 

de praktijk op bijv. Leijgraaf. De betrokken verenigingen zullen tijdig worden uitgenodigd 

daarbij aanwezig te zijn. Eventuele lunch wordt verzorgd door Beheereenheid. 

Wellicht is eind augustus een goede optie. 

 

7.  Pauze. 

8. Presentatie Waterschap Aa en Maas. 

De presentatie wordt apart bijgevoegd. 

 

9.  Sluiting. 

10.  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 


